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Dossier Biomineralenfabriek RoosendaalOnderwerp
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Beleidsterrein Bestuur

Portefeuittehouder Theunis/Lok

Schriftelijke vraag

De rechtbank in Den Haag heeft Mitieudefensie in het getijk gestetd in een kort geding om gezonde
lucht. Zie: https://mitieudefensie.n[/duurzaamdoordestad/nieuws/vonnis-kort-eedine
De staatssecretaris heeft aangegeven dat zij niet in beroep gaat tegen deze uitspraak.

De staatssecretaris geeft aan dat zij begint aan een plan om overal te votdoen aan de eisen voor
schone lucht. De Gemeenten moeten meedenken. Volgens de rechter mag er geen enkete ptek
bijkomen waar de kwaliteitseisen van de lucht niet gehaald worden. Dit zal de discussie over
nieuwe autowegen en vervuilende bedrijven op scherp zetten.

De PvdA-fractie heeft hierover de navotgende vragen:

Vraaql.

Bent u bekend met deze uitspraak?
En gaat u kijken wat deze uitspraak betekent voor het dossier Biomineralenfabriek Roosendaal?

Vraaq 2.

Hoe is de stand van zaken nu aangaande het dossier Biomineratenfabriek Roosendaal?
Kunt u aangeven of, en zo ja hoe, en zo nee waarom niet, deze uitspraak consequenties heeft voor
de verdere aanpak van dit dossier?

Voor Mitieudefensie is de kwestie hiermee overigens nog lang niet opgelost. Uit tattoze studies
btijkt dat de Europese grenswaarden de gezondheid onvotdoende beschermen. De
Weretdgezondheidsorganisatie (WHO) hanteert dan ook veel strengere advieswaarden dan de
Europese normen en Mitieudefensie eist dat de Nedertandse Staat deze waarden gaat nateven. Die
eisen zijn onderdeet van de zogenaamde bodemprocedure die Mitieudefensie a[ eerder aanspande.
ln deze bodemprocedure bepleit Mitieudefensie dat de staat het mensenrecht op gezondheid
schendt vanwege de falende aanpak van de luchtkwaliteit. Op 14 november behandett de rechtbank
deze eisen tijdens de bodemprocedure.

Vraae 3.

ln hoeverre zal deze bodenprocedure een rol speten in het dossier Biomineratenfabriek Roosendaat?

En zal deze procedure qua impact en beroepsgronden en internationate verdragsnormen worden
betrokken bij de afwerking van het dossier Biomineratenfabriek Roosendaal?

Vraaq 4.

Kunt u aangeven op wetke termijn wij uw antwoorden, gemotiveerd aan de hand van deze
uitspraak en de bodemprocedure i.v.m. de huidige stand aangaande luchtkwaliteit tegemoet mogen
zien?

Pau[ Ktaver,

PvdA-f ractie Roosendaal



Wij beantwoorden de gestelde vragen als volgt:

1. Ja, hierna zullen wij aangeven wat deze uitspraak betekent voor het dossier Biomineralenfabriek

Roosendaal.

2. De stand van zaken rondom de vergunningprocedure voor de biomineralenfabriek is, dat

momenteel wordt gewerkt aan de afronding van het second opinion traject. Op 20 september a.s

vindt de laatste vergadering plaats van de daartoe ingestelde participatiegroep, waarna het

college van burgemeester en wethouders een beslissing zal nemen aangaande deze kwestie.

Deze uitspraak heeft geen consequenties voor de verdere aanpak van dit dossier. Uit de second

opinion die Tauw als onafhankelijke deskundige heeft uitgevoerd, volgt dat de

achtergrondconcentratie van de voor luchtkwaliteit relevante stoffen stikstofdioxide (NOz) en fijn

stof (PMro en PMz,s) in de omgeving van de biomineralenfabriek ruim onder de vigerende

grenswaarden ligt. Bovendien is de berekende bijdrage van deze stoffen door de inrichting aan de

luchtkwaliteit laag. Er is volgens Tauw dan ook geen enkele aanleiding om te veronderstellen dat

door het realiseren van de biomineralenfabriek grenswaarden voor luchtkwaliteit overschreden

zullen worden. De uitspraak heeft betrekking op situaties waarin deze grenswaarden (al

jarenlang) overschreden worden zonder dat daarvoor (in strijd met de Europese richtlijn) een

luchtkwaliteitsplan is vastgesteld waarin passende maatregelen worden genoemd om alsnog op

zo kort mogelijke termijn aan die grenswaarden te voldoen. Daarvan is bij de biomineralenfabriek

geen sprake.

3. Gelet op het antwoord op vraag 2. zal de bodemprocedure geen rol spelen in dit dossier. De

vergunningaanvraag wordt getoetst aan de vigerende grenswaarden voor luchtkwaliteit.

4. Zie het antwoord op de vorige vragen

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd

Bu

wethouder vergu nningen,


